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Protokół  Nr XXIV/2020 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 16 grudnia 2020 roku 

w godz. od 1600 do 1740 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych)   

Obecni: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena,  

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W sesji uczestniczył także Burmistrz – Marek Rożek, Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

oraz Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Sprawozdanie z realizacji  gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Borek Wlkp.  

na lata 2016-2019. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-2027; 

2) uchwały budżetowej na rok 2021; 

3) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020; 

4) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021; 
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5) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2021; 

6) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021 oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2021; 

7) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Borek Wlkp.; 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik o określonej pojemności; 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu 

ich pobierania; 

11) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Poznaniu    

  działki o numerze ewid. 188/8, obręb Karolew; 

12) określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju 

sportu na terenie gminy Borek Wielkopolski  

 

9. Wolne głosy, wnioski i informuje. 

10.  Zakończenie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że na prośbę Burmistrza wnioskuje  

o wprowadzenie do porządku sesji  projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem 2020 roku. 

 

Po czym zapytał czy są inne  uwagi do porządku sesji.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie przyjęcia wniosku. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena,  

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie: 

Punkty od 1 do 8 – bez zmian 

 

Podpunkty: od 1) do 12)  bez zmian 

13) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 2020 roku. 

 

Pkty  9 i 10  bez zmian 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

porządku sesji po wprowadzonej zmianie. 

 

Za przyjęciem porządku sesji głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena,  

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu  z obrad  XXIII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XXIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 października 2020 roku i był 

wyłożony na stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał 

czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 
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Za przyjęciem protokołu z XXIII sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 

4 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena,  

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie jak również pozostałe 

sprawozdania i opinie  zostały zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego  

w Borku Wlkp. Materiały zostały przesłane radnym na pocztę elektroniczną. W związku  

z powyższym nie będą odczytywane na sesji. 

 

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do sprawozdania. 

 

Radny Michał Dopierała wnioskował aby na sesje byli zapraszani również radni powiatowi. 

Wniosek ten poparł również radny Damian Florczyk. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami gminy 

          Borek Wlkp. na lata 2016 – 2019. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do sprawozdania. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Zapytań również  nie było.  
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Ad. 8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2021 – 2027 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 Po czym przedstawiła wykaz planowanych przedsięwzięć Gminy Borek Wlkp.  

w poszczególnych latach oraz limity zobowiązań z nimi związanych. 

 

Następnie przewodniczący poszczególnych Komisji Rady przedstawili opinię Komisji  

o projekcie WPF na lata 2021-2027: 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Artur Osowicz – opinia pozytywna; 

b) Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – Elżbieta Wojciechowska – opinia 

pozytywna; 

c) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – 

Radosław Andrzejak – opinia pozytywna. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym WPF na lata 

2021-2027. 

Mimo zachęceń do dyskusji nikt z radnych głosu nie zabrał. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik  

nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/213/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena,  

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

2) uchwały budżetowej na rok 2021 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. Ponadto przedstawiła 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu Gminy na rok 2021, która 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Po czym przewodniczący poszczególnych Komisji Rady przedstawili opinię Komisji  

o projekcie budżetu na rok 2021. 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Osowicz Artur – opinia pozytywna; 

b) Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – Elżbieta Wojciechowska – opinia 

pozytywna; 

c) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – 

Radosław Andrzejak – opinia pozytywna, opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem budżetu na rok 

2021. 

Burmistrz dodał, że od sześciu lat, kiedy jest Burmistrzem stara się tak prowadzić Gminę i 

finanse gminne aby stopniowo spłacać  „odziedziczony, historyczny dług”, niwelować go. 

Stara się nie zaciągać nowych pożyczek, zwykle się to udawało, jednak na przyszły rok jest to 

niemożliwe. Musimy zaciągnąć dług nie tylko do spłaty „historycznego długu”, ale sami 

musimy też zaciągnąć dług. Następnie Burmistrz przedstawił najważniejsze wydatki 

planowane na 2021 rok: 

- z podatków gminnych 12.500 tys. zł, 2.500 tys. zł – subwencja ogólna, łącznie to 15 mln zł,  

natomiast budżet – dochody wynosi 40 mln zł, zaś wydatki trochę ponad 38 mln zł. Burmistrz 

poinformował, że reszta dochodu to są już pieniądze „naznaczone” na określone cele. 

Teoretycznie dysponujemy 15 mln zł, co ledwo wystarcza na nasze funkcjonowanie Gminy.  

Z podatków gminnych dokładamy do oświaty prawie 6.800 tys. zł, opieka społeczna prawie 

1.500 tys. zł,  kultura i ochrona dziedzictwa narodowego ponad 1.500 tys. zł, kultura fizyczna 

i sport 363 tys. zł, administracja 2.736 tys. zł, działalność usługowa 101 tys. zł, 

bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 216 tys. zł, obsługa długu 309 tys. zł, 

rezerwa ogólna i celowa 225 tys. zł, gospodarka komunalna i ochrona środowiska 67 tys. zł, 

remonty dróg 250 tys. zł, melioracja, Izby Rolnicze 43 tys. zł, oczyszczanie miasta, 

utrzymanie zieleni 154 tys. zł, schroniska dla zwierząt i opieka nad tymi zwierzętami  

70 tys. zł, oświetlenie uliczne prawie 600 tys. zł, pozostałe programy np. dopłata do wymiany 

azbestu, monitoring wysypiska śmieci 28 tys. zł, pozostałe prace 145 tys. zł, to wszystko daje 

15 ml zł. Nasze dochody ledwo wystarczają na utrzymanie gminy. 

Aby finansowo wytrzymać, działać i uzyskać środki zewnętrzne musimy zaciągnąć kredyt. 

Burmistrz przedstawił najważniejsze zadania, na które należy zaciągnąć kredyt i na które 

uzyskamy dofinansowanie: 
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- budowa ulicy Zdzieskiej, Gmina 800 tys. zł możemy uzyskać 3 mln zł dofinansowania; 

- modernizacja płyty Rynku – Gmina 300 tys. zł,  dofinansowanie prawie 550 tys. zł; 

- rozbudowa przedszkola – Gmina 220 tys. zł, liczymy na 690 tys. zł  dofinansowania; 

Łącznie 1.600 tys. zł plus „kredyt historyczny”, ale pozyskamy 3.230 tys. zł 

Następnie Burmistrz poinformował, że aby spiąć budżet tak należy zrobić, jednak w 

rzeczywistości liczy na to, że ten planowany kredyt zostanie zniwelowany. Burmistrz 

chciałby aby zaciągnąć kredyt tylko na „dług historyczny”. Podkreślił, że aby coś robić należy 

wziąć kredyt,  ponieważ odzyskujemy to dwukrotnie. Dodał, że jest wiele ważnych zadań, 

które zgłaszają mieszkańcy, jednak wybieramy najważniejsze, te na które uzyskamy 

dofinansowanie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Borek Wlkp. 

deficytu budżetu roku 2021, która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie przyjęcia uchwały 

budżetowej na rok 2021. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny Michał Dopierała. Protokół z przeprowadzonego głosowania 

imiennego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/214/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinii Komisji 

Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 
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2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/215/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

4) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie  wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/2016/2020  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 
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Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

5) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2021 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny  j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/217/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

6) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemlos 

Alkoholowych na rok 2021 oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2021 

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/218/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

7) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/219/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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    8) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności 

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/220/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

9)  zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za  

   gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela  

   nieruchomości 

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/221/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

      10) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania 

Po czym Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym 

otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/222/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  
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Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

    11) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy 

 w Poznaniu działki o numerze ewid. 188/8, obręb Karolew 

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/223/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

    12) określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju 

sportu na terenie gminy Borek Wielkopolski  

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/224/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

     13) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 2020 roku 

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

1) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

2) Oświaty i Spraw Socjalnych – opinia pozytywna; 

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna; 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Nieobecny radny j.w.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXIV/225/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Jędrosz Róża,  Malicki Roman,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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Ad. 9. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Damian Florczyk wnioskował aby strażacy posiadali klucz od bramy na Stadion 

Miejski w Borku Wlkp., gdzie jest również lądowisko dla helikoptera. Radny poinformował, 

że w ostatniej akcji ratunkowej, w której brał udział, strażacy musieli przeskakiwać przez 

bramę, ponieważ była zamknięta na klucz. Radny Damian Florczyk wnioskował również 

 o wyznaczenie jednego lub dwóch miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych 

podczas modernizacji płyty Rynku. 

 

Burmistrz poinformował, że jeżeli jest taka potrzeba, to klucz do bramy na stadion zostanie 

dorobiony i strażacy go otrzymają. Ponadto Burmistrz dodał, że organizacją ruchu na Rynku 

w Borku Wlkp. zajmuje się firma wykonująca zadanie wymiany płyty Rynku i zwróci im 

uwagę w zakresie wyznaczenia miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych.  

Następnie Burmistrz życzył wszystkim obecnym oraz mieszkańcom radosnych, wesołych 

Świąt Bożego Narodzenia jak najwięcej miłych wrażeń oraz zdrowia, bo to jest skarb 

najcenniejszy. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.10. Zakończenie. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady z okazji zbliżających się Świąt życzył również 

wszystkim zdrowych, spokojnych i  rodzinnych Świąt Bożego Narodzenia oraz wszelkiej 

pomyślności  w NOWYM 2021 ROKU. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XXIV sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik     Tomasz Pawlak 

 


